
Sprawozdanie z prac Komisji Spraw Społecznych 

w okresie międzysesyjnym 30.10.2024 – 25.11.2024 

 

Posiedzenie w dn. 4 listopada 2024 r. (łączone z KBiI) 

Komisja analizowała i opiniowała propozycje stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2025.   

− Stanowisko Komisji w sprawie podatku od nieruchomości: 

Komisja wnioskuje o wprowadzenie stawki maksymalnej za grunty związane z działalnością 

gospodarczą (1,38 zł). 

Komisja wnioskuje o podwyższenie pozostałych stawek podatku od nieruchomości o 2%. 

− Stanowisko Komisji w sprawie podatku od środków transportu: 

Komisja wnioskuje o podniesienie stawki podatku o 3% dla samochodów ciężarowych o masie 12-13 

t, 13-14 t, 14-15 t i powyżej 15 t. oraz pozostawienie pozostałych stawek na tegorocznym poziomie. 

− Stanowisko  Komisji w sprawie opłaty od posiadania psa: 

Komisja wnioskuje o pozostawienie stawki na poziomie 35 zł. 

− Stanowisko Komisji w sprawie opłaty targowej: 

Komisja wnioskuje o pozostawienie stawki opłaty targowej w kwocie 20 zł za mb. 

Komisja wnioskuje o stworzenie Regulaminu ws. miejsc targowych. 

 

Posiedzenie w dn. 18 listopada 2024 r. (łączone z KBiI) 

Komisja zapoznała się z działaniami związanymi z ochroną powietrza oraz projektem uchwały 

budżetowej na 2025 rok i projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Komisja opiniowała projekty uchwał w sprawie: 

− a/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2024 rok 

Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− b/ wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej 

w zakresie nowelizacji ustawy o ochrony zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie 

Głosowało 7 Radnych. Było 6 głosów „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− c/ wystąpienia do Rady Powiatu Wodzisławskiego z petycją w sprawie wystąpienia do gmin 

powiatu wodzisławskiego o wsparcie finansowe działalności Ośrodka Wsparcia w Połomi 

Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Posiedzenie w dniu 19 listopada 2024 r. 

Komisja zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań placówek oświatowych za rok szkolny 

2023/2024. Wskazano duży wkład sił w organizację nie tylko realizacji obowiązkowego programu 

nauczania, ale również dodatkowego wsparcia psychologicznego i pedagogicznego dla uczniów, a 

także organizację warsztatów i zajęć, na które szkoły pozyskują środki zewnętrzne.  

 

Komisja analizowała też wnioski w sprawie profilaktyki zdrowotnej w zakresie wad postawy dzieci i 

młodzieży (czyli zajęć gimnastyki korekcyjnej w szkołach) oraz o opracowanie Programu Profilaktyki 

Zdrowotnej w zakresie wad postawy dzieci przedszkolnych i szkolnych. 

 

Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o nieuwzględnienie wniosku w sprawie potrzeby 

zorganizowania gimnastyki korekcyjnej w gminnych placówkach oświatowych. 

Uzasadnienie:  

Organizacja zajęć gimnastyki korekcyjnej nie jest obligatoryjnym zadaniem placówki oświatowej. 

Placówki nie mają odpowiednich warunków lokalowych ani kadrowych do prowadzenia takich zajęć. 

Ponadto w przeprowadzonej wśród rodziców uczniów gminnych szkół ankiecie, większość rodziców 



wskazała brak potrzeby organizacji gimnastyki korekcyjnej w szkole. W sumie potrzebę 

zorganizowania gimnastyki korekcyjnej w szkole w skali całej gminy wskazało 45 rodziców. Brak 

potrzeby organizacji gimnastyki korekcyjnej w szkole wskazało 141 rodziców. 

Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym. Głosowało 7 radnych. Było 6 głosów „za”, przy 1 

„wstrzymującym się”. 

 

Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o monitorowanie przez Urząd Gminy możliwości opracowania 

i uzyskania pozytywnej opinii dla Programu Profilaktyki Zdrowotnej w zakresie wad postawy dzieci 

przedszkolnych i szkolnych. 

Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym. Głosowało 7 radnych. Było 6 głosów „za”, przy 1 

„wstrzymującym się”. 

 

Przewodnicząca Komisji 

/-/ 

Ilona Mura 

 


